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- projekt - 

PROTOKÓŁ NR VI/2019 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 31 maja 2019 roku 

 

VI Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta 

Regulska 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy - Maria Wilk 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Monika Pacholska 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram VI sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.  Odczytała klauzulę RODO. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Mam uwagi do porządku obrad.  

1. W punkcie 22 macie państwo projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Księginice. Ta uchwała dotarła do państwa przed sesją w 

ustawowym terminie, ale do tej uchwały do dnia 24 maja mogły wpływać uwagi do planu. Jedna uwaga 

wpłynęła, tej uwagi pan wójt nie uwzględnił. Komisja zaopiniowała projekt uchwały również nie 

uwzględniając tej uwagi. Analogiczna sytuacja była w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Żerniki Małe – punkt 25. 

2. W punkcie 16  jest projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  umowy użyczenia na 

czas oznaczony do 5 lat terenu rekreacyjnego  położonego  przy ulicy Przystankowej 

w miejscowości Ślęza. Otrzymacie państwo poprawiony załącznik graficzny z mapką określającą 

wielkość areału użyczanego. Komisja Rolnictwa zaopiniowała na swoim posiedzeniu tej projekt. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Proszę Państwa  zgodnie z 

paragrafem 31 Statutu Gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad . 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Proszę o wprowadzenie do porządku obrad projektu oświadczenia 

Rady Gminy w sprawie dokonywania zmian w  postanowieniach miejscowych planów 
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zagospodarowania przestrzennego umożliwiających powstawanie inwestycji polegających na budowie 

budynków zamieszkania zbiorowego z przeznaczeniem prowadzenia działalności noclegowej. 

Wniosek ten wynika stąd, że ostatnimi czasy obserwujemy na terenie gminy wzmożony ruch 

inwestycyjny oraz plany inwestycyjne, które są dla nas bardzo niepokojące – inwestorzy na swoich 

prywatnych działkach – nie zawsze zgodnie z planem – chcą lokalizować miejsca stałego pobytu dla 

dużych grup osób – dotyczy to takich miejscowości jak Dobkowice, Tyniec Mały, ale dotyczy też 

całej gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa jest za wnioskiem 

przedstawionym przez pana Wójta  dotyczącym wprowadzenia do porządku obrad projektu 

oświadczenia? 

Wniosek przyjęto 11 głosami /11 obecnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wniosek został przyjęty. Proszę 

wpisać w punkcie 49 porządku obrad projektu oświadczenia Rady Gminy w sprawie dokonywania 

zmian w  postanowieniach miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego umożliwiających 

powstawanie inwestycji polegających na budowie budynków zamieszkania zbiorowego 

z przeznaczeniem prowadzenia działalności noclegowej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa jest za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad wraz z poprawkami proszę o naciśnięcie przycisku. 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 11 głosami /11 obecnych - przedstawia się następująco; 

 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie VI Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobierzyce na 2019 rok. 

7. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas 

oznaczony do 3 lat na lokale w świetlicach wiejskich z przeznaczeniem na świetlice środowiskowe. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (remont wnętrza Kościoła p.w. Św. Andrzeja Apostoła 

w Bielanach Wrocławskich) dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Św. Andrzeja 

Apostoła w Bielanach Wrocławskich. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości 

stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/802/18 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

24 sierpnia 2018 r. w sprawie utworzenia Kobierzyckiego Zespołu Żłobków 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/525/05 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

19 maja 2005 r. w sprawie rozwiązania Gminnego Zespołu Szkół w Kobierzycach i wyodrębnienia 

jednostek organizacyjnych. 

13. Oświadczenie w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce na temat udziału 

w projekcie pn.: "UPRIGHT - Powszechny profilaktyczny program globalnej interwencji na rzecz 

odporności, wdrażany w celu poprawy i promocji zdrowia psychicznego wśród nastolatków”. 

14. Oświadczenie w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce na temat realizacji 

projektu  partnerskiego pn.: "Program wsparcia aktywności zawodowej rodziców dzieci do lat 3". 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/20/2018 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

29 listopada 2018r. w sprawie  wyrażenia zgody na przystąpienie do Partnerstwa powołanego do 

realizacji projektu pn. „Koalicja na Rzecz Poprawy Jakości Powietrza -program grantów na 

wymianę źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych na terenie wybranych gmin Aglomeracji 

Wrocławskiej” 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  umowy użyczenia na czas oznaczony 

do 5 lat terenu rekreacyjnego  położonego  przy ulicy Przystankowej  w miejscowości Ślęza. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  Uchwały  Nr V/105/2019 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

28 marca 2019 r. w sprawie  programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2019. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Dobkowice. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Bąki, położonego w obrębie Owsianka-Bąki. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Owsianka, położonego w obrębie Owsianka-Bąki.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Tyniec nad Ślęzą. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Księginice. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Magnice. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zachodniej części wsi Racławice Wielkie. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
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Żerniki Małe. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru drogi ul. Kwiatowej w północnej części wsi Ślęza. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Towarowej w północno-środkowej części obrębu Bielany Wrocławskie. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Czekoladowej i Magazynowej w północno-zachodniej części obrębu 

Bielany Wrocławskie. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Szmaragdowej w północno-środkowej części wsi Tyniec Mały. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego pomiędzy ul. Piaskową, Sosnową i Domasławską w środkowej części wsi Tyniec 

Mały. 

31. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Jagodowej w południowo-środkowej części wsi Małuszów. 

32. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Spółdzielczej w środkowo-zachodniej części wsi Kobierzyce. 

33. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Kasztanowej w północno-środkowej części wsi Pełczyce. 

34. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego po wschodniej stronie ul. Sportowej w środkowej części wsi Kobierzyce. 

35. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Słonecznej w środkowo-zachodniej części wsi Kobierzyce. 

36. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego wzdłuż ul. Polnej w południowo-środkowej części wsi Kobierzyce. 

37. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego w północno-środkowej części wsi Chrzanów. 

38. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Świerkowej w środkowo-wschodniej części wsi Krzyżowice. 

39. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Lipowej w północno-środkowej części obrębu Wierzbice. 

40. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego w północno-środkowej części obrębu Tyniec nad Ślęzą. 

41. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego ciągu pieszo-jezdnego położonego pomiędzy ul. Magnoliową a Liliową w 

północno-wschodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

42. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 



5 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kobierzyckiej w południowo-środkowej części wsi 

Chrzanów. 

43. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Europejskiej i Inwestycyjnej w północnej części 

obrębu Magnice. 

44. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Klonowej w południowej części wsi Żurawice. 

45. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Domasław. 

46. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały. 

47. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy placu we wsi Tyniec Mały. 

48. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikaty od jednorazowej opłaty za 

przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe 

w prawo własności tych gruntów. 

49. Oświadczenie zawierające stanowisko Rady Gminy Kobierzyce w sprawie dokonywania zmian 

w postanowieniach miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego umożliwiających 

powstawanie inwestycji polegających na budowie budynków zamieszkania zbiorowego 

z przeznaczeniem prowadzenia działalności noclegowej. 

50. Interpelacje radnych. 

51. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

52. Zapytania radnych i sołtysów. 

53. Wnioski i sprawy różne. 

54. Komunikaty Przewodniczącej. 

55. Zakończenie obrad.                                                                 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z V Sesji Rady Gminy? 

Za – 11 osób / 11 obecnych 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został 

przyjęty. 

 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr1/. 

 

Ad.5.  

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 2/. 
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Ad.6. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/109/2019 w sprawie zmiany budżetu gminy Kobierzyce na 2019 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 
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nr VI/110/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/111/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas 

oznaczony do 3 lat na lokale w świetlicach wiejskich z przeznaczeniem na świetlice 

środowiskowe 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/112/2019 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie 

zabytku wpisanego do rejestru zabytków (remont wnętrza Kościoła p.w. Św. Andrzeja 

Apostoła w Bielanach Wrocławskich) dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Św. 

Andrzeja Apostoła w Bielanach Wrocławskich 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.10. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/113/2019 w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości 

stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.11. 

Skarbnik  Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/114/2019 w sprawie zmiany uchwały nr XLI/802/18 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

24 sierpnia 2018 r. w sprawie utworzenia Kobierzyckiego Zespołu Żłobków 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.12. 

Skarbnik  Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/115/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/525/05 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

19 maja 2005 r. w sprawie rozwiązania Gminnego Zespołu Szkół w Kobierzycach 

i wyodrębnienia jednostek organizacyjnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.13. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu oświadczenia. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu oświadczenia?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu oświadczenia. Przechodzimy do podjęcia oświadczenia. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem oświadczenia w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła  

Oświadczenie nr VI/4/2019 w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce na temat 

udziału w projekcie pn.: "UPRIGHT - Powszechny profilaktyczny program globalnej 

interwencji na rzecz odporności, wdrażany w celu poprawy i promocji zdrowia psychicznego 

wśród nastolatków” 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że oświadczenie zostało 

podjęte. 

 

Ad.14. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu oświadczenia. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu oświadczenia?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu oświadczenia. Przechodzimy do podjęcia oświadczenia. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem oświadczenia w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła 

Oświadczenie nr VI/5/2019 w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Gminy Kobierzyce na temat 

realizacji projektu  partnerskiego pn.: "Program wsparcia aktywności zawodowej rodziców 

dzieci do lat 3" 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że oświadczenie zostało 

podjęte. 

 

Ad.15. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr  VI/116/2019 w sprawie zmiany uchwały nr II/20/2018 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

29 listopada 2018r. w sprawie  wyrażenia zgody na przystąpienie do Partnerstwa powołanego do 

realizacji projektu pn. „Koalicja na Rzecz Poprawy Jakości Powietrza -program grantów na 

wymianę źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych 

 na terenie wybranych gmin Aglomeracji Wrocławskiej” 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.16. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. Komisja wnioskowała aby wyodrębnić teren 1000 m² ale chodzi o 

metraż 1400 m². 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Przegłosujmy wniosek Komisji 

Rolnictwa – 1400 m². 
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Za - 11 / 11 obecnych 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/117/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  umowy użyczenia na czas oznaczony do 

5 lat terenu rekreacyjnego  położonego  przy ulicy Przystankowej  w miejscowości Ślęza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.17. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr  VI/118/2019 w sprawie zmiany  Uchwały  Nr V/105/2019 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

28 marca 2019 r. w sprawie  programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2019. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.18. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Radny Adam Raś:  Nie mam większych uwag ale nie wszyscy właściciele działek rozumieją zapisy. 

Kto może stwierdzić co jest elementem masowym ? 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka wyjaśnił pojęcie 1 RU oraz pojęcie 

elementów masowych. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/119/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Dobkowice. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.19. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/120/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Bąki, położonego w obrębie Owsianka-Bąki. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.20. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/121/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Owsianka, położonego w obrębie Owsianka-Bąki. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.21. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/122/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Tyniec nad Ślęzą. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.22. 
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Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. W związku 

z tym , ze wpłynęła uwaga mieszkanca – proszę wymienić załącznik na zawierający stanowisko 

nieuwzględnienia uwagi. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały z nieuwzględnieniem uwagi, która wpłynęła. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/123/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Księginice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.23. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/124/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Magnice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.24. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/125/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zachodniej części wsi Racławice Wielkie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.25. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. W związku 

z tym , ze wpłynęła uwaga mieszkańca – proszę wymienić załącznik na zawierający stanowisko 

nieuwzględnienia uwagi. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały z nieuwzględnieniem uwagi, która wpłynęła. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/126/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Żerniki Małe. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.26. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę 
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nr VI/127/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru drogi ul. Kwiatowej w północnej części wsi Ślęza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.27. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Wiesław Muraczewski opuścił salę obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/128/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Towarowej w północno-środkowej części obrębu Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.28. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/129/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Czekoladowej i Magazynowej w północno-zachodniej części obrębu 

Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.29. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/130/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
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obszaru położonego przy ul. Szmaragdowej  

w północno-środkowej części wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.30. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/131/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego pomiędzy ul. Piaskową, Sosnową i Domasławską w środkowej części wsi Tyniec 

Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.31. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/132/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Jagodowej w południowo-środkowej części wsi Małuszów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.32. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/133/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Spółdzielczej w środkowo-zachodniej części wsi Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ogłaszam przerwę. 

 

PRZERWA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wznawiam obrady. Stwierdzam, że 

Rada ma quorum i jest władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad.33. 

Radny Adrian Łukowicz opuścił salę obrad. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/134/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Kasztanowej w północno-środkowej części wsi Pełczyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.34. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Radny Jarosław Zawisza zwrócił uwagę na szczegółowe zapisy planu - 5 kolorów dokładnie 

sprecyzowanych z ich pigmentem włącznie. Zbyt daleko idące są te zapisy, zbyt uszczegóławiają. 

Poprawmy na przyszłość te zapisy.  

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: W 2006 roku Rada Gminy 

Kobierzyce podjęła uchwałę o rewaloryzacji i tam zostały te parametry określone. Uchwała w sprawie 

rewaloryzacji wsi Kobierzyce jest dla mnie wiążąca. 

Radny Jarosław Zawisza: Mieszkańcy o to pytają, dlaczego tak jest określone. Odpowiedź – bo tak 

uchwaliła Rada? Nie wynika to z przepisów konserwatorskich. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Ten zapis nie przetrwał próby czasu. Proponuję, żeby komisja albo 

Rada pochyliła się nad tymi ustaleniami jeszcze raz, żeby wyjść naprzeciw oczekiwaniom 

mieszkańców. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Rzeczywiście trzeba ten temat 

rozważyć - w 2006 r. budownictwo nie było tak rozwinięte jak teraz. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/135/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego po wschodniej stronie ul. Sportowej w środkowej części wsi Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.35. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/136/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Słonecznej w środkowo-zachodniej części wsi Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.36. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/137/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego wzdłuż ul. Polnej w południowo-środkowej części wsi Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.37. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/138/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego w północno-środkowej części wsi Chrzanów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.38. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/139/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Świerkowej w środkowo-wschodniej części wsi Krzyżowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.39. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/140/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Lipowej w północno-środkowej części obrębu Wierzbice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.40. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 



29 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/141/2019 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego w północno-środkowej części obrębu Tyniec nad Ślęzą. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.41. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/142/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego ciągu pieszo-jezdnego położonego pomiędzy ul. Magnoliową a Liliową w 

północno-wschodniej części wsi Bielany Wrocławskie 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.42. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/143/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kobierzyckiej w południowo-środkowej części wsi 

Chrzanów 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.43. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/144/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Europejskiej i Inwestycyjnej w północnej części 

obrębu Magnice 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.44. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/145/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Klonowej w południowej części wsi Żurawice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.45. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/146/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Domasław. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.46. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/147/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały. 



33 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

Ad.47. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/148/2019 w sprawie nadania nazwy placu we wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.48. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła uchwałę 

nr VI/149/2019 w sprawie określenia warunków udzielenia bonifikaty od jednorazowej opłaty za 

przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe 

w prawo własności tych gruntów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.49. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć  omówił projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu oświadczenia. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Andrzej Krzesłowski: Komisja na swym posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu oświadczenia?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu oświadczenia. Przechodzimy do podjęcia oświadczenia. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem oświadczenia w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

naciśnięcie przycisku. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za” podjęła 

Oświadczenie nr VI/6/2019 zawierające stanowisko Rady Gminy Kobierzyce w sprawie 

dokonywania zmian w postanowieniach miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

umożliwiających powstawanie inwestycji polegających na budowie budynków zamieszkania 

zbiorowego z przeznaczeniem prowadzenia działalności noclegowej. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że oświadczenie zostało 

podjęte. 

 

Ad.50. 

Brak. 

 

Ad.51. 

Brak. 

 

Ad.52. 

Poruszono następujące tematy: 

1. Radny Jarosław Zawisza – monitoring oraz „park and ride” 

2. Radna Anna Trojanowska-Zochniak – przetarg na przebudowę szkoły w Bielanach 

Wrocławskich, aplikacja „Naprawmy to”, przebudowa skrzyżowania Wrocławska/Kolejowa w 

Bielanach Wrocławskich 

3. Radny Adam Raś – koszenie przydrożnych rowów 

4. Radny Radosław Jankiewicz- kładka nad autostradą w Ślęzy 

5. Radny Andrzej Krzesłowski – łuk drogi w Racławicach Wielkich 

 

Ad.53. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć odniósł się do opracowania studium techniczno – ekonomiczno – 

środowiskowego dla rozbudowy drogi krajowej nr 8 na odcinku Kłodzko – Wrocław (Magnice) wraz 

z budową obwodnic miejscowości – etap II STEŚ. Przedstawił stanowisko dotyczące proponowanych 

wariantów przebiegu przyszłej drogi S8. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Moja Gmina Moja Wieś” Henryk Łoposzko przedstawił 

stanowisko Klubu w tej sprawie. Zdaniem Klubu wariant zielony jest najbardziej optymalny. 

Głos w dyskusji zabrali m.in.: Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska, Radny 

Andrzej Krzesłowski, Radny Wiesław Szwed, Radny Radosław Jankiewicz, Radny Czesław Stadnik, 

sołtys wsi Bąki – Robert Przestrzelski. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Podsumowując dyskusję – optujemy 

przy wariancie zielonym z modyfikacją E4. Jako Rada przegłosujmy to stanowisko: 

Głosowanie 

Za - 9 osób/ 9 obecnych  

 

Ad.62. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przedstawiła komunikaty dotyczące: 
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1. 14 czerwca o godz.9.00 odbędzie się kolejna sesja Rady Gminy. Będzie to bardzo ważna sesja ze 

względu na absolutorium udzielane panu Wójtowi ale również dlatego, że zgodnie  z ustawą miał 

być przygotowany na tą sesję Raport o stanie gminy. Przed podjęciem uchwały o udzieleniu 

absolutorium najpierw będzie się odbywała debata o stanie gminy. Po tym będzie procedowana 

uchwała o wotum zaufania dla pana Wójta. 

2. Przewodniczących Komisji proszę o ustalenie terminu i formy komisji – myślę o komisji wspólnej. 

3. W środę zameldował się 20 000 obywatel Gminy Kobierzyce. Jest to moment historyczny. 

 

Ad.63. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie VI Sesji 

Rady Gminy. 

Sesja zakończyła się o godz.12.55 

Liczba załączników: 2.  

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodnicząca  Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                   Elżbieta Regulska 

 

 

 

 


